
Vragen en toezeggingen 9 juli 2018. 

 

 

Vraag 1: 

Wethouder Uitdewilligen zegt toe dat in 2019 een nieuw inkooptraject voor 

zorgaanbieders zal worden uitgevoerd, waarbij de raad zal worden meegenomen. 

Reactie college/tijdpad 

De doelstelling van de inkoop is om een innovatieve, effectieve en bij de vraag 

aansluitende ondersteuning te organiseren onder verantwoordelijkheid van 

gemeenten Urk en Noordoostpolder en in de uitvoering budgettair neutraal is. 

Waarbij het afschalen van zorg en normaliseren een belangrijk aandachtspunt 

is.  

Het gaat om het inkopen van kwalitatief goede en passende ondersteuning 

waarbij de benodigde transformatie van de zorg ook daadwerkelijk vorm krijgt.  

Wij willen versnippering in de ondersteuning voorkomen (meer samenhang in 

aanbod) en willen dit in een in een integrale opdracht gaan vormgeven.   

Na de zomervakantie zal de Raad op hoofdlijnen geïnformeerd worden en mee 

worden genomen in het proces.  

 

 

 

Vraag 2: 

Wethouder Uitdewilligen zegt toe dat zij in algemene zin zal bezien op welke wijze div. 

regelingen en activiteiten uit het Sociaal Domein nadrukkelijker en/of vaker onder de 

aandacht van inwoners gebracht kunnen worden in de krant en op sociale media. Daarbij 

zal ook gekeken worden of het woordgebruik (jargon) verbeterd kan worden en wellicht 

kunnen daarbij ook plaatjes een verhelderende rol spelen. 

Reactie college/tijdpad 

In het najaar 2018 wordt de communicatie, waar mogelijk en gewenst, 

aangepast. Daarnaast wordt de frequentie verhoogd. 

 

 

 

Vraag 3: 

Wethouder Uitdewilligen stelt voor om opnieuw een kerngroep Sociaal Domein uit de 

raad te vormen die zich in het najaar in een aantal themabijeenkomsten buigt over 

ondermeer ouderenzorg, schuldhulpverlening, armoedebeleid en meedoen regeling. 

Reactie/tijdpad: dit zal worden opgepakt door de griffie en de agendacommissie 

Het college begrijpt de informatiebehoefte van de raad en wil dit graag sociaal 

domein breed aanpakken. Het college stelt voor de kerngroep sociaal domein 

opnieuw in te stellen en doet een agendavoorstel voor het houden van 

themabijeenkomsten met de commissie SLZ waar ook cijfers uit het sociaal 

domein gepresenteerd worden. Op deze manier wordt de raad structureel 

geïnformeerd.  

 

 

  



Vraag 4: 

Wethouder Simonse zegt toe graag mee te werken aan een tweetal themabijeenkomsten 

na de zomer over OV. Hij is tevens bereid ook de ruimte te verkennen naar inzet van 

extra middelen vanuit de gemeente. 

Reactie/tijdpad  

Dit wordt opgepakt i.s.m. de griffie. Een eerste bijeenkomst over OV staat 

geagendeerd voor de commissievergadering van 17 september. 
 

 

 

Vraag 5: 

Wethouder Simonse zegt toe graag mee te werken aan een themabijeenkomst over 

groenonderhoud, voorafgegaan door een werkbezoek/schouw op de fiets. 

Reactie/tijdpad:  

Dit zal worden opgepakt door de griffie en de agendacommissie 

 

 

 

Vraag 6: 

Wethouder Simonse zegt toe dat kort na de zomer het resultaat van een onderzoek naar 

varianten voor een rondweg om Marknesse beschikbaar is voor de raad. 

Reactie college/tijdpad 

Het onderzoek is nog niet uitgezet. Na de zomer wordt het onderzoek uitgezet.   
 

 

 

  



Vraag 7: 

Wethouder Simonse zegt toe dat in het vierde kwartaal nadere voorstellen (en/of 

evaluatie) komt m.b.t. de duurzaamheidslening. 

Reactie college/tijdpad 

Eind 2018 komt er een voorstel hoe verder te gaan met de gemeentelijke 

duurzaamheidslening. In de tweede helft van dit jaar ontstaat naar verwachting 

meer duidelijkheid over de (financiële) regelingen, die voortvloeien uit het 

landelijk klimaatakkoord. Deze ontwikkelingen kunnen dan meegenomen 

worden in het voorstel.    
 

 

 

Vraag 8: 

N.a.v. motie 2018-07-10za zegt wethouder Simonse toe dat er op de volgende vier 

onderdelen informatie over jeugdzorg beschikbaar kan worden gesteld: 

 Toegang maatwerk 18- met beschikking (eventueel naar zorgsoort: ambulant / 

verblijf); 

 Toegang geëscaleerde zorg 18- met kengetallen over aantal kinderen met 

jeugdbescherming en –reclassering en meldingen bij Veilig Thuis; 

 Financiële ontwikkelingen en tussenstand van de aangewende/beschikbaar 

gestelde middelen; 

 Lijst van gecontracteerde aanbieders per jaar. 

Reactie college/tijdpad 

Het college begrijpt de informatiebehoefte van de raad en wil dit graag sociaal 

domein breed aanpakken. Het college stelt voor de kerngroep sociaal domein 

opnieuw in te stellen en doet een agendavoorstel voor het houden van 

themabijeenkomsten met de commissie SLZ waar ook cijfers uit het sociaal 

domein gepresenteerd worden. Op deze manier wordt de raad structureel 

geïnformeerd. 

 

 

 

Vraag 9: 

Wethouder Simonse zegt toe dat hij schriftelijk terugkomt op de vraag, van onder meer 

SP, welke gegevens over jeugdzorg worden geregistreerd en wat daarmee gedaan 

wordt/kan worden. 

Reactie college/tijdpad 

Het college begrijpt de informatiebehoefte van de raad en wil dit graag sociaal 

domein breed aanpakken. Het college stelt voor de kerngroep sociaal domein 

opnieuw in te stellen en doet een agendavoorstel voor het houden van 

themabijeenkomsten met de commissie SLZ waar ook cijfers uit het sociaal 

domein gepresenteerd worden. Op deze manier wordt de raad structureel 

geïnformeerd. 

 

 

  



Vraag 10:  

Wethouder Wijnants werkt graag mee aan een themabijeenkomst over subsidiebeleid. 

Daar kan eventueel ook gesproken worden over de wijze van verantwoording door 

gesubsidieerde instellingen. 

Reactie/tijdpad: dit zal worden opgepakt door de griffie en de agendacommissie 

De griffie doet een voorstel voor een datum. Het advies is om deze 

themabijeenkomst in oktober of november te organiseren.  

 

 

 

Vraag 11: 

Wethouder Wijnants is graag bereid mee te werken aan een themabijeenkomst over 

taalbeleid, in de aanloop naar een dit najaar te beleggen werkconferentie over taal en 

laaggeletterdheid. 

Reactie/tijdpad: dit zal worden opgepakt door de griffie en de agendacommissie 

De griffie doet een voorstel voor een datum. Het advies is om deze 

themabijeenkomst in november of december 2018 te organiseren.  

 

 

 

Vraag 12:  

Motie 2018-07-10b wordt geagendeerd voor een eerstvolgend RTG Woonomgeving 

Reactie/tijdpad:  

Dit zal worden opgepakt door de griffie en de agendacommissie 

 


